
 
1. formalia 

godkendelse af dagsorden og referat fra sidst 
  
godkendt  
valg af ordstyrer:  
Lærke valgt  
  

2. orienteringer 
  
Forpersonsskabet:  
  
møde med rektor:  
vi vil gerne have en ny mikrobølgeovn  
temperaturen er blevet drøftet  
lyset i lokale 211 larmer 
bestik ved 3. gerne 
  
bestyrelsesmøde:  
undervisningsmiljøundersøgelse:  
handlingsplan  

- temperatur  
- flere sofaområder 
- undersøge lyset  

oftere evalueringer 
  
PR-møde  
  
Informeret om hvordan vi forholder os til strejkerne  
Det synes de om  
Elevlønninger blev drøftet her, elevrådet kom og ikke med det konkret forslag, det blev 
drøftet  
Studierummet: der er plads til gruppearbejde, og individuelle arbejdspladser, dette 
forstyrrer dog det individuelle arbejde.  
Skal der sættes noget nemmere og nedtageligt gruppearbejdes plads; eks. ved 
fællesområdet i pauserne.  
Drøftelse om hvad lærerne syne som skolen (miljø på alle områder)  
Lærerne synes om klimarådet.  
Skal vi tage videre med omdannelsen af gruppearbejdsstederne i fokusrummet til kun 
individuelt?  
  



Kantineansvarlig 
  
Der er ikke blevet holdt et møde med Merete endnu. Det vil komme senere.  
Lars vil tage fat i Kasper.  
  
  
Klimarådet  
  
Konstitutionsmøde:  
Ingen mødte op.  
Samtale med Lærke og Lars om en åben tilmelding for hele skolen  
Vi har minimal affaldssortering, det kunne være noget vi kan lave om på. 
Hvad har rådet tænkt sig at gøre? 
Skabe et klimaråd først er starten, vi skal have lyst til at skabe gode klimaløsninger på 
skolen.  
  
  

3. kommunikation 
der er blevet lavet en messengergruppem men der vil laves et nyt link til tilføjelse i 
favebook gruppen og dermed en messengergruppe med alle medlemmer 
  

4. social aktivitet 
ikke en hel tur (for dyrt)  
men mindre ting:  

- bowling  
- spisning 

gokart er ikke muligt 
budgettet ligger på spisning eller noget i den ende; ikke til en hel tur.  
 Spisning:  
Der er mange steder med spisning og bowling eller escaperoom.  
Laser eller paintball 
Efetr afstemning med rangeret prioritet:  

- paintball  
- escaperoom  
- laser game 

  
5. elevlønninger 

  
skal andre frivillige elever have løn? 
  



så snart man laver ting ved siden af skolen er løn en god ide, som eks. elevredaktionen 
og elevambassadører.  
Lærerne virkede til PR-mødet som overvejende for.  
Vi skla ikke hen, hvor alle forlanger 
Elevambassadører bruger også aftener på dette.  
Elevredaktionens løn:  
Penge for møderne 
Løn pr. Post og story 
  
Det giver mening at man får løn, med det man laver udenom skolen:  
  
  
Pointen med lønnen til redaktionen:  
  
Skaber kvalitet, det er reklame for skolen  
  
Man skal ikke bare øsle med det, det skal ikke kun være for at tjene penge.  
Men de er ansat for skolne, og er ikek elever når de er i deres rolle.  
  
Hvis elevredaktionen får løn skal elevambassadører også; det er de samme formål de 
har.  
Elevrådet skal ikke nødvendigvis have løn, vi er her for deres egen ret.  
Vi behøver dog ikke at have konkrete løsninger, emn blot opsøge dialog med lærerne og 
ledelsen.  
Skal vi have en holdning:  

- det er en god ide at vi som elevråd har en holdning.  
- Er det alle eller ingen?  
- Vi som elevråd er elevernes repræsentanter, vi har en pligt på det.  
- Det er en god ide med løn til elevambassadører.  

Afstemning:  
- Elevredaktionen og elevambassadører skal have løn: 16 
- Som det er nu:  
- Ingen skal have løn:  
- Blankt: 3 

  
Elevrådet holdning: Elevredaktionen og elevambassadørerne skal have løn  
  
Dette tages videre til Lars, men et nej er ikke bare et nej, der skal en store drøftelse til 
dette.  
  

6. skolens udearealer 



ændring af disse: dr har før været tegninger, som ikke kom videre.  
Hvad er vores holdning:  

- flere bænke og borde. 
- Bordtennisbord 
- Prioriteter om sommeren (ingen er udenfor)  
- Gerne bæredygtigt 

  
7. studieområder 

  
de sofaer vi har er meget ubehagelige.  
Mange mennesker på et område 
Afskaffet studieområdets gruppearbejdeområde; det foirstyrrer det individuelle 
arbejde.(lydbarriere måske? Så ikkk man flytter hele gruppearbejdeområdet), udnytte 
pladsen.  
Flere forlængerledninger og stikdåser 
Fokusere på sætte flere møbler på indenfor i vinterhalvåret, have årstiden i mente 
Ved scenen i fællesarealet kan der godt være flere områder, med sofaer 
Ved billederne i første sal kan der være sofaer også.  

8. nyt fra klasserne:  
Ludus 
Møde klokken 9:00 om mandagen, dette vil dog påvirke at vi skal møde senere.  
Teams kan være substitut for LUDUS, hvis dette er nede. 
Bustiderne: ved tidligt fri er den offentlige transport besværlig. Togene går dårligt.. evt. 
tage kontakt til den ansvarlige. De kan og vil nogle gange indgå i en dialog. Debatindlæg 
evt.?. DGS 
Spejl ved cykelslurrene, sp man kan se hvem der kommer.  
Skolen bør betale for lægeerklæringer 
Rammer for hvornpr skolen lægger en time  
  

9. eventuelt  
1. g er kommet i nye klasser; derfor skal der afholdes valg i det nye kalenderår.  

  
  
Lars:  
Undeervisningsmiljøvurdering blev drøftet; faciliteterne blev drøftet  
Opmærksomhedspunkter:  

- varmen (der var meget koldt i undersøgelsesugen), pedellerne: 
I samtlige undervisningslokaler er der mellem 21 og 22 ° C (dette følger anbefalingerne)  
Det er dog koldt ved vinduerne 
Skal vi tilstræbe os at være tættere på 22 ° C 
Dette vil koste en del (75.000 kr) samt en klimapåvirkning 



  
- sofaer til gruppearbejde:  

der er sofaer i kælderen, de vil se hvad der kan bruges, elevrådet vil i samspil med dem 
hjælpe med at finde dem.  

- Lyset  
Lok- 109 er et forsøgslokale:  
Her er der stor enighed om at det er for lyst derinde nu  

- Rengøring i fællesarealerne 
Når man sidder ved sin plads, kommer der ofte rengøringspersonale som gør rent ved 
en, man føler sig sendt væk.  
Spørgsmål: kan vi tage en dialog med hvilke papirer der ligger på bordet, som vi gerne vil 
bruge, men som bliver flytte i løbet af dagen (smidt ud)? 
 


